

جميع الأرقام المالية الواردة في هذا البيان الصحفي تتعلق بالبيانات المالية غير المدققة وغير المراجعة التي أعدتها الإدارة لفترة الثلاثة أشهر من من 1 يناير إلى 31 مارس 2024 (الربع الأول من عام 2024).

## شركة المحار القابضة ش.م.ع.ق. تعلن عن زيادة بنسبة 21٪ على أساس سنوي في صافى أرباح المساهمين في الربع الأول من عام 2024

- إيرادات بقيمة 157.9 مليون ريال قطري في الربع الأول من عام 2024 (+5.6٪ مقارنة بالربع الأول من عام 2023)
  - صافي ربح المساهمين 6.5 مليون ربال قطري في الربع الأول من عام 2024 (+ 20.9٪ مقارنة بالربع الأول من عام 2023)
    - 84.4٪ من إيرادات الشركة في الربع الأول من عام 2024 مستمدة من قطاع الطاقة
      - الإدارة تؤكد النظرة المستقبلية الإيجابية لقطاع الطاقة لدى الشركة
    - توقعات الإدارة نمو الإيرادات على أساس سنوي في حدود 8٪ إلى 12٪ خلال النصف الأول من عام 2024

الدوحة، قطر، 29 أبريل 2024 يسر شركة المحار القابضة (ش.م.ع.ق) ("المحار" أو "الشركة")، الشركة الرائدة في تقديم المنتجات والخدمات المختصة لقطاعات الطاقة والانشاءات والبنية التحتية في قطر، أن تقدم تحديثا طوعيا لنتائجها المالية لفترة الثلاثة أشهر من 1 يناير إلى 31 مارس 2024 ("الربع الأول من عام 2024")، إلى جانب توقعات الإدارة للنصف الأول من السنة المالية المعارد جميع الأرقام المالية الواردة في هذا البيان الصحفي تتعلق بالبيانات المالية غير المدققة وغير المراجعة التي أعدتها إدارة شركة المحار. انطلاقا من استراتيجيتها المستمرة للاستفادة من القيمة المحلية المضافة واغتنام الفرص الناشئة في قطاع الطاقة في قطر، حققت شركة المحار إيرادات بلغت 157.9 مليون ريال قطري في الربع الأول من عام 2024، بزيادة قدرها 5.5٪ مقارنة بالإيرادات المحققة خلال نفس الفترة من العام السابق. وشكل قطاع الطاقة ما يعادل 84.4٪ من إيرادات الشركة، مدعوماً بشكل أساسي من قبل شركة بتروتك التابعة لشركة المحار، يليه المشروع المشترك الخليج توربو للخدمات GTS، وشركة قطر لخدمات القياس (QCAL). والمساهمة العالية لقطاع الطاقة لدى الشركة في إيراداتها تسلط الضوء على تركيز الشركة الاستراتيجي على الفرص المتاحة في الناسط والمتنامي.

ومن خلال الاستفادة من النمو الإجمالي والتركيز على المشاريع ذات القيمة المضافة، تمكنت شركة المحار من زيادة صافي أرباحها بشكل كبير من 5.4 مليون ريال قطري في الربع الأول من عام 2024، أي بزيادة سنوية قدرها 5.4%، وهو أعلى بنسبة 0.5 نقطة مئوية مقارنة بصافي هامش سافي ربح قدره 4.1%، وهو أعلى بنسبة 0.5 نقطة مئوية مقارنة بصافي هامش الربح الذي بلغ 3.6% في الربع الأول من عام 2023.

تواصل شركة المحار إحراز تقدم كبير نحو تحقيق أهدافها الاستراتيجية. وتتوقع إدارة الشركة أن يتراوح نمو الإيرادات على أساس سنوي في النصف الأول من عام 2024 ما بين 8% إلى 12% مقارنة بالإيرادات المحققة في النصف الأول من عام 2024، مدعوما بالنشاط القوي في قطاع الطاقة في قطر. ومع هذا التحول المستمر نحو مشاريع النمو المستدام في قطاع الطاقة ومشاريع الإنشاءات المدنية الانتقائية المتعلقة بالطاقة في قطاع البنية التحتية، تتوقع الإدارة أن يتراوح صافي هوامش الربح بين 4.2% إلى 4.9% في النصف الأول من عام 2024.

وتعليقا على النتائج المالية للربع الأول من عام 2024، قال السيد فهد حسين الفردان، رئيس مجلس إدارة الشركة: "في الوقت الذي نستعرض فيه في النتائج القوية للربع الأول لهذا العام، فإنني فخور جدا بأداء الشركة المدفوع بتركيزنا الاستراتيجي على قطاع الطاقة. إن النمو الكبير الذي حققناه على أساس سنوي في صافي الأرباح والزيادة المطردة في الإيرادات يؤكدان على قدرة فريقنا الاستثنائية على الاستفادة من الفرص المتاحة. وبالنظر إلى المستقبل، سنبقى ملتزمين بأهدافنا الاستراتيجية ونتوقع نموا مستمرا مدعوما بديناميكيات قطاع الطاقة القوبة ومبادراتنا القائمة".

بعد نشر النتائج المالية للسنة المالية 2023، وهذا التحديث الطوعي المتعلق بحسابات الإدارة للأشهر الثلاثة الأولى من عام 2024، فإن البيانات المالية التالية التي ستنشرها شركة المحار هي النتائج نصف السنوبة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2024.

يتم التداول بأسهم شركة المحار تحت رمز التداول "MHAR" وبرقم التعريفي الدولي للأوراق المالية (ISIN) .QA000IGXGS0 (ISIN) وللمزيد من التفاصيل حول الشركة https://almahharholding.com أو مراسلة البريد الالكتروني: investorrelations@almahharholding.com

## معلومات مهمة

تم إعداد هذا البيان الصحفي من قبل شركة المحار القابضة (ش.م.ع.ق.) ("الشركة") لأغراض إعلامية فقط. لا يشكل هذا البيان الصحفي عرضا أو دعوة أو التماسا لأي عرض للاكتتاب أو شراء أي أمهم أو أوراق مالية أخرى. لا يقصد من هذا البيان الصحفي الاعتماد عليه كأساس لقرار الاستثمار ، وهو ليس كاملا ولا ينبغي افتراض أنه مكتمل. يتم توفيره لأغراض المعلومات فقط. يخضع أي استثمار لمخاطر مختلفة ، لم يتم تحديد أي منها هنا. يجب النظر بعناية في جميع هذه المخاطر من قبل المستثمرين المحتملين قبل اتخاذ أي قرار استثماري.

في حين أن المعلومات الواردة في هذا المستند قد تم نشرها بحسن نية ، فإن الشركة لا تقدم أي ضمانات أو ضمانات أو تأكيدات أخرى (صريحة أو ضمنية) فيما يتعلق بدفة أو اكتمال هذه المعلومات. لا تتحمل الشركة والشركات التابعة لها وأي من مديرها أو مسؤولها أو شركاتها أو أعضائها أو موظفها أو وكلائها أو مستشارها أي التزام أو مسؤولية ولا تدين بأي واجب رعاية لأي عواقب لأي شخص يتصرف بالاعتماد على المعلومات الواردة في هذا البيان الصحفي أو لأي قرار يستند إليه. لا تتعهد الشركة بتوفير الوصول إلى أي معلومات إضافية أو تحديث هذا البيان الصحفي أو تصحيح أي أخطاء قد تصبح المضحة.

تستند البيانات الواردة في هذا البيان الصحفي والتي ليست حقائق تاريخية إلى التوقعات والتقديرات والتوقعات والآراء والمعتقدات الحالية للشركة. وتنطوي هذه البيانات على مخاطر معروفة وغير معروفة، وشكوك وعوامل أخرى، ولا ينبغي الاعتماد علها. بالإضافة إلى ذلك، يحتوي هذا البيان الصحفي على "بيانات تطلعية". قد تختلف الأحداث أو النتائج الفعلية أو الأداء الفعلي للشركة ماديا عن تلك المنعكسة أو المتوخاة في هذه البيانات التطلعية.

لم تتم الموافقة على هذا البيان الصحفي من قبل هيئة تنظيم الأوراق المالية في قطر أو أي دولة أو ولاية قضائية أخرى.





All financial figures stated in this press release relate to unaudited and unreviewed financial statements prepared by management for the three-month period from 1 January to 31 March 2024 (Q1 2024).

## Al Mahhar Holding reports a 21% year on year increase in net profit to equity holders in Q1 2024

- Revenue of QAR 157.9 million in Q1 2024 (+5.6% compared to Q1 2023)
- Net profit of QAR 6.5 million in Q1 2024 (+ 20.9% compared to Q1 2023)
- 84.4% revenue contribution from the Energy segment in Q1 2024
- Management confirms positive outlook for its energy segment
- Management projects YoY revenue growth in the range of 8% to 12% during H1 2024

**Doha, Qatar, 29 April 2024** – Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C. ("Al Mahhar" or the "Company"), a leading provider of specialized products and services to the energy and infrastructure sectors in Qatar, is pleased to provide a voluntary trading update for the three-month period from 1 January to 31 March 2024 ("Q1 2024"), alongside management guidance for the first half of the financial year 2024. All financial figures stated in this press release relate to unaudited and unreviewed financial statements prepared by the management of Al Mahhar.

Driven by its continued strategy to capitalize on in-country value to capture emerging opportunities in Qatar's energy sector, Al Mahhar's achieved revenue of QAR 157.9 million in Q1 2024, 5.5% higher as compared to revenue achieved during the same period in the previous year. The energy segment accounted for 84.4% of Al Mahhar's revenue, and was primarily generated by Al Mahhar's subsidiary Petrotec, followed by the GTS turbomachinery joint venture, and Qatar Calibration Services (QCAL). The high contribution of the energy segment towards Al Mahhar's revenues highlights Al Mahhar's strategic focus on opportunities within this active and growing sector.

Benefitting from top-line growth and enhanced project selection, Al Mahhar significantly increased its net profit from QAR 5.4 million in Q1 2023 to QAR 6.5 million in Q1 2024, a year-on-year increase of 20.9%. The net profit corresponds to a net profit margin of 4.1%, which was 0.5 percentage points higher compared to the net profit margin of 3.6% achieved in the first quarter of 2023.

Al Mahhar continues to make significant advancements towards meeting its strategic objectives. The Company's management anticipates year on year revenue growth in H1 2024 to be in the range of 8% to 12% compared to revenue achieved in H1 2023, supported by robust activity within Qatar's energy sector. With this ongoing shift towards sustainable growth projects within the energy segment and selective energy-related civil construction projects in the infrastructure segment, management expects net profit margins to be in the range of 4.2% to 4.9% in H1 2024, as compared to 3.3% in H1 2023.



Commenting on the financial results for the first quarter of the year 2024, Mr. Fahad Hussain Al Fardan, Al Mahhar's Chairman commented: "As we reflect on a strong first quarter, I am very proud of Al Mahhar's performance, driven by our strategic focus on the energy sector. Our significant year on year growth in net profit and steady revenue increase underscore our team's exceptional ability to capitalize on key opportunities. Looking ahead, we remain committed to our strategic goals and anticipate continued growth supported by strong energy sector dynamics and our targeted initiatives."

Following the publication of the financial results for the financial year 2023, and this voluntary trading update relating to the management accounts for the first three months of 2024, the next financial statements which Al Mahhar will publish are the half-year results for the period ending on 30 June 2024.

Al Mahhar Holding Company's shares are traded under the trading ticker "MHAR" and under the International Securities Identification Number (ISIN) QA000IGXGS07.

For further information and respective details on Al Mahhar, please contact investor relations at investorrelations@almahharholding.com.

## Important information

This press release has been prepared by Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C. (the "Company") for informational purposes only. This press release does not constitute an offer or invitation or solicitation of any offer to subscribe for or purchase any shares or other securities or a recommendation to invest in any shares or other securities. This press release is not intended to be relied upon as the basis for an investment decision, and is not, and should not be assumed to be, complete. It is provided for information purposes only.

Whilst the information in this document has been published in good faith, the Company does not provide any guarantees, representations, warranties or other assurances (express or implied) regarding the accuracy or completeness of this information. The Company, its affiliates and any of its or their respective directors, officers, partners, members, employees, agents or advisers assume no liability or responsibility and owe no duty of care for any consequences of any person acting in reliance on the information contained in this press release or for any decision based on it. The Company does not undertake to provide access to any additional information or to update this press release or to correct any inaccuracies which may become apparent.

Statements contained in this press release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of the Company. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and reliance should not be placed thereon. In addition, this press release contains "forward-looking statements." Actual events or results or the actual performance of the Company may differ materially from those reflected or contemplated in such forward-looking statements.

This press release has not been submitted to or approved by the capital markets regulatory authority of Qatar or any other state or jurisdiction.

Press Release end.

